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До Г-н Минко Христов 
Изп.Директор на ДКС 
гр.Варна 

 

Уважаеми Г-н Христов, 

Обръщам се към Вас във връзка с предстоящия ремонт на трите сектора в 

зала Младост на ДКС. 

Целта на СК Ракетлон освен популяризиране на спорта бадминтон и 

изграждане на детско-юношеска школа, е развитие на високо спортно 

майсторство. Тренираме в зала Младост от есента на 1992г. и сме едни от 

първите спортни клубове, извършващи спортната си дейност целогодишно в 

ДКС – вече три десетилетия. За 2023г спечелихме една отборна титла при 

юноши U17, вицешампиони сме отборно девойки U17 на България, Мартин 

Стратиев стана шампион в MD, плюс още 9 медала от републикански 

шампионата в различните възрастови групи, имаме и 4-ма национални 

състезатели! 

Затова, от изключителна важност за нас е да тренираме в добри условия и 

да избягваме контузии, предизвикани от настилката в залата. Сцеплението с 

пода е от основно значение за бързината в нашия спорт и след като няма 

възможност да сложим кортове за бадминтон тип „килим“ поради 

споделеното ползване с други клубове, сегашният ремонт с циклене и 

лакиране е много важен за нас. 

Относно лакирането: подът в Сектор В не е идеално равен и дано новото 

циклене помогне, но по-важно е лакирането. Разполагаме с контакт на 

фирмата, поставила новото лаковото покритие на дюшемето в зала "Дунав" в 
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гр. Русе. СК Ракетлон може да помогне за доставката на този лак (без 

полиетиленова вакса) и полагането на втора и трета ръка от него в сектор В. 

Относно полагането на линии: Като най-бърз ракетен спорт в света и при 

проведени редица състезания в ДКС, сме имали проблеми също и със 

съдийските отсъждания. Затова бихме желали линиите за бадминтон да са в 

бял цвят. 

И най-важното – ако останалите клубове имат вариант да тренират на 

друго място, в случай, че зала Младост е заета, или сезонът го предполага, то 

СК Ракетлон няма алтернатива – Сектор В на ДКС е единствената зала във 

Варна с разчертани кортове за бадминтон! 

Надявам се да обърнете внимание на изложените по-горе детайли и 

предложения и да вземете подходящо решение, което да допринесе за по-

добри условия за тренировка на състезателите. 

 

С уважение, 

Сибин Атанасов 
Председател 
СК Ракетлон – Варна 

 
 
09.07.2024г. 
Гр.Варна 


